

PURE LUXURY

OFFICIAL PRESS KIT
AUTUMN 23

BRILLANTNACHT
CELEBRATION GLASS 2024



RITZENHOFF









NEW BRILLANTNACHT CELEBRATION GLASS 2024

Das Celebration Glass 2024 ist Exklusivität in schönster Form. Die Jahreszahl wird durch ein verspieltes Motiv hinterlegt. Ein Blickfang mit Gold- und Kristall-Verzierungen in anregenden Arrangements.

The Celebration Glass 2024 is exclusivity in its most beautiful form. The year is highlighted by a playful motif. An eye-catcher with gold and crystal ornaments in stimulating arrangements.



BRILLANTNACHT
PRODUCT
DESCRIPTION

- + CHAMPUS
CELEBRATION GLASS 2024
- + MADE IN GERMANY
- + VOLUMEN 205 ML
- + VERPACKT IN STYLISCHER
GESCHENKVERPACKUNG
- + STÜCKPREIS: € 29,95



RITZENHOFF



YOUR CONTACT TO RITZENHOFF

Hier bekommen Sie Antworten auf alle Fragen zur Welt von Ritzenhoff. Benötigen Sie zusätzliche Informationen, Bilddaten, Produktmuster für Fotoshootings oder möchten Sie vielleicht einen Interviewtermin vereinbaren? Wir freuen uns, von Ihnen zu hören. Bitte geben Sie bei Veröffentlichungen »Ritzenhoff« als Bildunterschrift an.

This is where you will get the answers to your questions when it comes to the world of Ritzenhoff. Are you in need of additional information, image data, product samples for photo shootings or would you like to book an interview appointment? We are looking forward to hearing from you.

PUBLIC RELATIONS

Ritzenhoff AG
Kerstin Hülsmann
Am Schlautbach 182
48329 Havixbeck
Germany

Mobil +49(0)151.11407200
Mail kerstin.huelsmann@ritzenhoff.de
Web www.ritzenhoff.de

MANUFACTURER

Ritzenhoff AG
Sametwiesen 2
34431 Marsberg
Germany

Phone +49(0)2992.981-0
Fax +49(0)2992.981-310
Mail info@ritzenhoff.de
Web www.ritzenhoff.de